
 

NOTULEN VAN DE ZITTING VAN DE GEMEENTERAAD VAN 28 SEPTEMBER 2021  
 
Aanwezig: Ils Van Hove (Voorzitter), Tine Gielis (Burgemeester), Benny Smets 

(Schepen), Frank Sels (Schepen), Gerda Broeckx (Schepen), Jurgen 
Mensch (Schepen), Raf Moons (Schepen), Anja Williams (Raadslid), Bart 
Baumans (Raadslid), Bob Nysmans (Raadslid), Paul Jacops (Raadslid), 
Annelies Van Sweevelt (Raadslid), Gitte Willemoons (Raadslid), Jeroen 
Helsen (Raadslid), Leander Daems (Raadslid), N. Devoghel (Raadslid), 
Niels Vermeulen (Raadslid), Paul Mondelaers (Raadslid), Richard 
Laermans (Raadslid), Stefaan Hoes (Raadslid), Theo Van de Weyer 
(Raadslid), Willem Vankrunkelsven (Raadslid), Jerry Verspreet (Algemeen 
directeur) 

Verontschuldigd/Afwezig: Caroline Janssens (Raadslid), Hanne Lintermans (Raadslid), Ingrid De 
Rop (Raadslid), Louis Van Meijvis (Raadslid) 

 
 
DE GEMEENTERAAD VAN LAAKDAL 
 
De voorzitter verklaart de zitting geopend om 19:30 uur.  
  

OPENBARE ZITTING 
 
 

De voorzitter legt aan de vergadering voor om eerst de gemeenteraad te behandelen en daarna de raad 
voor maatschappelijk welzijn. 
 
Met 8 stemmen voor (Smets Benny, Mensch Jurgen, Moons Raf, Baumans Bart, Nysmans Bob, Van 
Sweevelt Annelies, Devoghel Nele, Hoes Stefaan), 1 stem tegen (Vankrunkelsven Willem) en 13 
onthoudingen (Van Hove Ils, Gielis Tine, Sels Frank, Broeckx Gerda, Williams Anja, Jacops Paul, 
Willemoons Gitte, Helsen Jeroen, Daems Leander, Vermeulen Niels, Mondelaers Paul, Laermans 
Richard, Van de Weyer Theo) wordt dit voorstel goedgekeurd.  
 
 

 

00.01 Aktename van de verlenging van de verhindering van een raadslid - Caroline 
Janssens. 

 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

Op 22/06/2021 nam de gemeenteraad kennis van het schriftelijk verzoek van raadslid Caroline Janssens 

om zich tijdelijk te laten vervangen omwille van verhindering wegens medische redenen. 

Het medisch attest loopt tot 30/09/2021. 

Caroline Janssens heeft nu een verlenging van ziekteattest ingediend t/m 27/10/2021. 

 

JURIDISCH KADER 

Decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur; inzonderheid artikel 14. 

 

ARGUMENTATIE 



 

Een gemeenteraadslid dat om medische redenen gedurende een minimale termijn van 12 weken niet kan 

aanwezig zijn, kan vragen om zich te laten vervangen. Die keuze is facultatief en berust bij het raadslid 

zelf. Een vervangen raadslid blijft titularis van zijn mandaat. Zodra de periode van vervanging verstreken 

is, heeft het raadslid het recht om zijn mandaat opnieuw op te nemen en persoonlijk uit te oefenen. 

Het raadslid moet daarvoor een schriftelijk verzoek richten aan de voorzitter van de gemeenteraad. Bij 

het verzoek tot vervanging voor verhindering wegens medische redenen wordt een geneeskundig 

getuigschrift van maximaal 15 dagen oud gevoegd, dat tevens de minimale termijn van afwezigheid om 

medische redenen aangeeft. 

De gemeenteraad moet, alvorens tot installatie van de opvolger over te gaan, akte nemen van het 

bestaan van verhindering. De raad moet zich hierbij beperken tot het louter kennisnemen van de 

mededeling van het raadslid dat hij verhinderd is en van het verzoek van dit raadslid om gedurende de 

periode van verhindering vervangen te worden. De gemeenteraad kan geen opportuniteitsoordeel 

uitspreken over de gevraagde vervanging en kan deze vervanging niet weigeren indien de bij artikel 12 

DLB gestelde voorwaarden vervuld zijn.  

Raadslid Caroline Janssens heeft een nieuw schriftelijk verzoek tot vervanging gericht aan de voorzitter 

van de raad. Er werd een medisch attest toegevoegd waarbij wordt gesteld de termijn van verhindering te 

verlengen tot en met 27 oktober 2021. Er is voldaan aan de voorwaarden van artikel 12 DLB.  

De verhindering van het mandaat van lid van de raad voor maatschappelijk welzijn, houdt van 

rechtswege de verhindering van het mandaat van gemeenteraadslid in. 

Het gemeenteraadslid dat als verhinderd wordt beschouwd, wordt vervangen zolang de toestand van 

verhindering duurt. Bij raadsbesluit van 22/06/2021 werd Paul Jacops reeds aangeduid zolang de 

verhindering van raadslid Caroline Janssens duurt. Zijn geloofsbrieven werden daarbij reeds onderzocht 

en hij heeft de eed als raadslid reeds afgelegd.  

 

BESLUIT 

Enig artikel 

De gemeenteraad neemt akte van de verlenging van de verhindering wegens medische redenen van 
raadslid Caroline Janssens tot en met 27 oktober 2021. 
 

 

00.02 Aktename van de verhindering van een raadslid - Hanne Lintermans. 
 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

Raadslid Hanne Lintermans heeft op 29 augustus 2021 een schriftelijk verzoek aan de voorzitter van de 
gemeenteraad gericht met de vraag om haar te vervangen omwille van verhindering wegens medische 
redenen. 

Bij deze aanvraag heeft zij een medisch attest toegevoegd zoals dit is voorzien in het decreet over het 
lokaal bestuur. 

 

JURIDISCH KADER 

Decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur, inzonderheid artikel 12, 14 en 15. 



 

 

ARGUMENTATIE 

Een gemeenteraadslid dat om medische redenen gedurende een minimale termijn van 12 weken niet kan 
aanwezig zijn, kan vragen om zich te laten vervangen. Die keuze is facultatief en berust bij het raadslid 
zelf. Een vervangen raadslid blijft titularis van zijn mandaat. Zodra de periode van vervanging verstreken 
is, heeft het raadslid het recht om zijn mandaat opnieuw op te nemen en persoonlijk uit te oefenen. 

Het raadslid moet daarvoor een schriftelijk verzoek richten aan de voorzitter van de gemeenteraad. Bij 
het verzoek tot vervanging voor verhindering wegens medische redenen wordt een geneeskundig 
getuigschrift van maximaal 15 dagen oud gevoegd, dat tevens de minimale termijn van afwezigheid om 
medische redenen aangeeft. 

De gemeenteraad moet, alvorens tot installatie van de opvolger over te gaan, akte nemen van het 
bestaan van verhindering. De raad moet zich hierbij beperken tot het louter kennisnemen van de 
mededeling van het raadslid dat hij verhinderd is en van het verzoek van dit raadslid om gedurende de 
periode van verhindering vervangen te worden. De gemeenteraad kan geen opportuniteitsoordeel 
uitspreken over de gevraagde vervanging en kan deze vervanging niet weigeren indien de bij artikel 12 
DLB gestelde voorwaarden vervuld zijn.  

Raadslid Hanne Lintermans heeft een schriftelijk verzoek tot vervanging gericht aan de voorzitter van de 
raad. Er werd een medisch attest toegevoegd met een minimale termijn van 12 weken (afwezigheid van 
18/08/2021 t/m 16/01/2022). Er is voldaan aan de voorwaarden van artikel 12 DLB.  

De verhindering van het mandaat van lid van de raad voor maatschappelijk welzijn, houdt van 
rechtswege de verhindering van het mandaat van gemeenteraadslid in. 

 

BESLUIT 

Enig artikel 

De gemeenteraad neemt akte van de verhindering wegens medische redenen van raadslid Hanne 
Lintermans tot en met 16 januari 2022. 

 
 

 

00.03 Aanstelling en eedaflegging van een raadslid-plaatsvervanger voor een raadslid dat 
verhinderd is - Gitte Willemoons. 

 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

Bij schrijven van 29 augustus 2021 vroeg Hanne Lintermans om tijdelijk vervangen te worden wegens 
verhindering om medische redenen. 

De gemeenteraad van heden heeft akte genomen van dit verzoek. 

Er dient dan ook een (tijdelijke) opvolger te worden geïnstalleerd. 

 

JURIDISCH KADER 

Decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur, inzonderheid artikel 14. 



 

 

ARGUMENTATIE 

Een gemeenteraadslid dat verhinderd is wegens medische redenen, wordt vervangen door zijn opvolger 
die wordt aangewezen overeenkomstig artikel 169 van het Lokaal en Provinciaal Kiesdecreet van 8 juli 
2011. Het gemeenteraadslid dat als verhinderd wordt beschouwd, wordt vervangen zolang de toestand 
van verhindering duurt. 

De plaatsvervanger geniet tijdens de periode van vervanging dezelfde rechten en prerogatieven als het 
raadslid dat hij vervangt, tenminste binnen het strikte kader van de uitoefening van het mandaat van 
gemeenteraadslid. 

Uit het proces-verbaal van het gemeentelijk hoofdbureau van de gemeenteraadsverkiezingen van 14 
oktober 2018 blijkt dat mevrouw Gitte Willemoons de 4de opvolger is op lijst nr. 3 (CD&V). 

Uit het onderzoek van de geloofsbrieven van mevrouw Gitte Willemoons blijkt dat zij voldoet aan de 
verkiesbaarheidsvoorwaarden en dat er geen formele onverenigbaarheid bestaat in hoofde van 
betrokkene. Zij kan aldus tot de eedaflegging worden toegelaten. 

Kandidaat raadsleden die reeds de eed hebben afgelegd als lid van het Bijzonder Comité Sociale Dienst, 
dienen opnieuw de eed af te leggen als gemeente- en OCMW raadslid. Door het afleggen van de eed als 
gemeenteraadslid, wordt betrokkene ook automatisch geïnstalleerd als OCMW-raadslid. 

Mevrouw Gitte Willemoons wordt onmiddellijk ter zitting uitgenodigd en verzocht in de openbare 
vergadering in handen van de voorzitter van de gemeenteraad de voorgeschreven eed af te leggen als 
volgt: 

‘Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen’. 

 

BESLUIT 

Artikel 1  

De raad hecht goedkeuring aan de geloofsbrieven van mevrouw Gitte Willemoons. 

Artikel 2 

Gitte Willemoons wordt tot gemeenteraadslid - titularis aangesteld gedurende de tijd van verhindering van 
raadslid Hanne Lintermans en zolang de verhindering duurt. 

Artikel 3 

Afschrift van dit besluit zal op de voorgeschreven manier worden overgemaakt aan de Vlaamse regering. 

 

 

01.01 Notulen voorgaande zitting. 
 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

Het betreft de notulen van 22 juni 2021. 

 



 

BESLUIT 

Enig artikel 

De notulen van 22 juni 2021 worden goedgekeurd. 
 

STEMMING 

14 stemmen voor (Van Hove Ils, Gielis Tine, Smets Benny, Sels Frank, Broeckx Gerda, Mensch Jurgen, 

Moons Raf, Baumans Bart, Nysmans Bob, Van Sweevelt Annelies, Willemoons Gitte, Devoghel Nele, 

Hoes Stefaan, Van de Weyer Theo) en 8 onthoudingen (Williams Anja, Jacops Paul, Helsen Jeroen, 

Daems Leander, Vermeulen Niels, Mondelaers Paul, Laermans Richard, Vankrunkelsven Willem). 

 

03.01 Opvolgingsrapportering - toestand 30/06/2021. 
 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

Het decreet lokaal bestuur schrijft voor dat, vanaf boekjaar 2020, aan de gemeenteraad een 

opvolgingsrapportering van de prioritaire acties over het 1e semester van het boekjaar wordt voorgelegd. 

De nadruk ligt hierbij op de inhoudelijke rapporteringsverplichting aan de raad. 

Deze rapportering moet gebeuren voor eind september van het boekjaar. 

 

JURIDISCH KADER 

• Artikel 263 van het decreet lokaal bestuur. 

• Artikel 29 van het besluit Vlaamse Regering van 30 maart 2018 over de beleids- en 

beheerscyclus. 

 

ARGUMENTATIE 

Het opvolgingsrapport over het 1e semester 2021 kan u terugvinden in bijlage. De gemeenteraad wordt 

gevraagd hiervan kennis te nemen. 

 

BESLUIT 

Enig artikel 

De gemeenteraad neemt kennis van de bijgevoegde opvolgingsrapportering van de prioritaire acties voor 
het 1e semester 2021. 
 

 

03.02 Aktename budget 2022 kerkfabriek Onze-Lieve-Vouw en Sint-Jozef Veerle. 
 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

De kerkraad van kerkfabriek Onze-Lieve-Vrouw en Sint-Jozef Veerle keurde op 12/06/2021 haar budget 

2022 goed. 

Het gemeentebestuur ontving dit document op 26/07/2021. 



 

Het advies van het bisdom kwam toe bij het gemeentebestuur op 26/08/2021. Vanaf de dag na ontvangst 

hebben we 50 dagen de tijd om een beslissing te nemen en om de beslissing te versturen aan de 

kerkfabriek, het centraal kerkbestuur, de provinciegouverneur en het bisdom. 

 

JURIDISCH KADER 

• Decreet van 7 mei 2004, zoals gewijzigd bij decreet van 6 juli 2012, betreffende de materiële 

organisatie van de erkende erediensten; 

• Besluit van de Vlaamse Regering van 13 oktober 2006, zoals gewijzigd bij het Besluit van de 

Vlaamse Regering van 14 december 2012, houdende het algemeen reglement op de 

boekhouding van de besturen van de erkende eredienst en van de centrale besturen van de 

erkende erediensten; 

• Omzendbrief BB 2013/01 van 1 maart 2013 betreft boekhouding besturen van de eredienst. 

 

ARGUMENTATIE 

Het budget 2022 past binnen het meerjarenplan 2020-2025 dat werd goedgekeurd door de 

gemeenteraad op 17/12/2019, vermits het in vergelijking met dit meerjarenplan voor het jaar 2022  : 

• geen hogere exploitatietoelage bevat 

• niet meer investeringsuitgaven bevat in één van de hoofdfuncties (code 40, 41, enz.) 

• geen definitief gewijzigde financieringswijze bevat 

Aangezien het budget past binnen het goedgekeurde meerjarenplan, neemt de gemeenteraad enkel akte 

van het budget. 

 

BESLUIT 

Enig artikel 

De gemeenteraad neemt akte van budget 2022 van de kerkfabriek Onze-Lieve-Vrouw en Sint-Jozef 
Veerle. 
 

 

03.03 Goedkeuring budgetwijziging 2021 kerkfabriek Sint-Gertrudis Groot-Vorst. 

 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

De kerkraad van kerkfabriek Sint-Gertrudis Vorst keurde op 24/06/2021 een budgetwijziging 2021 goed. 

Het gemeentebestuur ontving dit document op 26/07/2021. 

Het advies van het bisdom kwam toe bij het gemeentebestuur op 26/08/2021. Vanaf de dag na ontvangst 

hebben we 50 dagen de tijd om de budgetwijziging te behandelen en om de beslissing te versturen aan 

de kerkfabriek, het centraal kerkbestuur, de provinciegouverneur en het bisdom. 

 

JURIDISCH KADER 

• Decreet van 7 mei 2004, zoals gewijzigd bij decreet van 6 juli 2012, betreffende de materiële 

organisatie van de erkende erediensten; 



 

• Besluit van de Vlaamse Regering van 13 oktober 2006, zoals gewijzigd bij het Besluit van de 

Vlaamse Regering van 14 december 2012, houdende het algemeen reglement op de 

boekhouding van de besturen van de erkende eredienst en van de centrale besturen van de 

erkende erediensten; 

• Omzendbrief BB 2013/01 van 1 maart 2013 betreft boekhouding besturen van de eredienst. 

 

ARGUMENTATIE 

De voorgelegde budgetwijziging 2021 past niet binnen het laatst goedgekeurde meerjarenplan 

(gemeenteraad 27/10/2020), vermits het in vergelijking met dit meerjarenplan voor het jaar 2021 meer 

investeringsuitgaven bevat in één van de hoofdfuncties (code 43). De gemeenteraad neemt in zo'n geval 

geen akte van de budgetwijziging, maar dient zich er expliciet over uit te spreken. 

Er worden voor 175.508,92 euro extra investeringsuitgaven ingeschreven ter dekking van de 

ereloonkosten voor de realisatie van de verkavelingen van gronden. Deze extra investeringskost in 2021 

wordt afgedekt door investeringsoverschotten van voorgaande jaren. 

Wat de exploitatie betreft wordt geen toelage vanwege de gemeente gevraagd gezien er voldoende 

reserves uit het verleden zijn. 

 

BESLUIT 

Enig artikel 

De gemeenteraad keurt de voorgelegde budgetwijziging 2021 van de kerkfabriek Sint-Gertrudis Vorst 

goed. 

 
 

STEMMING 

14 stemmen voor (Van Hove Ils, Gielis Tine, Smets Benny, Sels Frank, Broeckx Gerda, Mensch Jurgen, 

Moons Raf, Baumans Bart, Nysmans Bob, Van Sweevelt Annelies, Willemoons Gitte, Devoghel Nele, 

Hoes Stefaan, Van de Weyer Theo), 2 stemmen tegen (Laermans Richard, Vankrunkelsven Willem) en 6 

onthoudingen (Williams Anja, Jacops Paul, Helsen Jeroen, Daems Leander, Vermeulen Niels, 

Mondelaers Paul). 

 

03.04 Goedkeuring budget 2022 kerkfabriek Sint-Gertrudis Groot-Vorst. 
 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

De kerkraad van kerkfabriek Sint-Gertrudis Vorst keurde op 24/06/2021 haar budget 2022 goed. 

Het gemeentebestuur ontving dit document op 26/07/2021. 

Het advies van het bisdom kwam toe bij het gemeentebestuur op 26/08/2021. Vanaf de dag na ontvangst 

hebben we 50 dagen de tijd om een beslissing te nemen en om de beslissing te versturen aan de 

kerkfabriek, het centraal kerkbestuur, de provinciegouverneur en het bisdom. 

 

JURIDISCH KADER 



 

• Decreet van 7 mei 2004, zoals gewijzigd bij decreet van 6 juli 2012, betreffende de materiële 

organisatie van de erkende erediensten; 

• Besluit van de Vlaamse Regering van 13 oktober 2006, zoals gewijzigd bij het Besluit van de 

Vlaamse Regering van 14 december 2012, houdende het algemeen reglement op de 

boekhouding van de besturen van de erkende eredienst en van de centrale besturen van de 

erkende erediensten; 

• Omzendbrief BB 2013/01 van 1 maart 2013 betreft boekhouding besturen van de eredienst. 

 

ARGUMENTATIE 

Het voorgelegde budget 2022 past niet binnen het laatst goedgekeurde meerjarenplan (gemeenteraad 

27/10/2020), vermits het in vergelijking met dit meerjarenplan voor het jaar 2022 meer 

investeringsuitgaven bevat in één van de hoofdfuncties (code 43). De gemeenteraad neemt in zo'n geval 

geen akte van het budget, maar dient zich er expliciet over uit te spreken. 

Er worden voor 10.000 euro extra investeringsuitgaven ingeschreven voor grote herstellingen en ter 

dekking van de ereloonkosten voor de realisatie van de verkoop van gronden. Deze extra 

investeringskost in 2022 wordt afgedekt door investeringsoverschotten van voorgaande jaren. 

Wat de exploitatie betreft wordt geen toelage vanwege de gemeente gevraagd. 

 

BESLUIT 

Enig artikel 

De gemeenteraad keurt het voorgelegde budget 2022 van de kerkfabriek Sint-Gertrudis Vorst goed. 

 
 

STEMMING 

14 stemmen voor (Van Hove Ils, Gielis Tine, Smets Benny, Sels Frank, Broeckx Gerda, Mensch Jurgen, 

Moons Raf, Baumans Bart, Nysmans Bob, Van Sweevelt Annelies, Willemoons Gitte, Devoghel Nele, 

Hoes Stefaan, Van de Weyer Theo), 2 stemmen tegen (Laermans Richard, Vankrunkelsven Willem) en 6 

onthoudingen (Williams Anja, Jacops Paul, Helsen Jeroen, Daems Leander, Vermeulen Niels, 

Mondelaers Paul). 

 

03.05 Goedkeuring budget 2022 kerkfabriek Sint-Niklaas Vorst-Meerlaar. 
 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

De kerkraad van kerkfabriek Sint-Niklaas Vorst keurde op 02/06/2021 haar budget 2022 goed. 

Het gemeentebestuur ontving dit document op 26/07/2021. 

Het advies van het bisdom kwam toe bij het gemeentebestuur op 26/08/2021. Vanaf de dag na ontvangst 

hebben we 50 dagen de tijd om een beslissing te nemen en om de beslissing te versturen aan de 

kerkfabriek, het centraal kerkbestuur, de provinciegouverneur en het bisdom. 

 

JURIDISCH KADER 



 

• Decreet van 7 mei 2004, zoals gewijzigd bij decreet van 6 juli 2012, betreffende de materiële 

organisatie van de erkende erediensten; 

• Besluit van de Vlaamse Regering van 13 oktober 2006, zoals gewijzigd bij het Besluit van de 

Vlaamse Regering van 14 december 2012, houdende het algemeen reglement op de 

boekhouding van de besturen van de erkende eredienst en van de centrale besturen van de 

erkende erediensten; 

• Omzendbrief BB 2013/01 van 1 maart 2013 betreft boekhouding besturen van de eredienst. 

 

ARGUMENTATIE 

Het voorgelegde budget 2022 past niet binnen het laatst goedgekeurde meerjarenplan (gemeenteraad 

17/12/2019), vermits het in vergelijking met dit meerjarenplan voor het jaar 2022 meer 

investeringsuitgaven bevat in één van de hoofdfuncties (code 41). De gemeenteraad neemt in zo'n geval 

geen akte van het budget, maar dient zich er expliciet over uit te spreken. 

Er worden voor 10.000 euro extra investeringsuitgaven ingeschreven voor o.a. het schilderen van de 

deuren en ramen en het nakijken en herstellen van een gedeelte van de loodglasramen. Deze extra 

investeringskost in 2022 wordt afgedekt door investeringsoverschotten van voorgaande jaren. 

Wat de exploitatie betreft wordt geen toelage vanwege de gemeente gevraagd. 

 

BESLUIT 

Enig artikel 

De gemeenteraad keurt het voorgelegde budget 2022 van de kerkfabriek Sint-Niklaas Vorst goed. 

 
 

STEMMING 

14 stemmen voor (Van Hove Ils, Gielis Tine, Smets Benny, Sels Frank, Broeckx Gerda, Mensch Jurgen, 

Moons Raf, Baumans Bart, Nysmans Bob, Van Sweevelt Annelies, Willemoons Gitte, Devoghel Nele, 

Hoes Stefaan, Van de Weyer Theo) en 8 onthoudingen (Williams Anja, Jacops Paul, Helsen Jeroen, 

Daems Leander, Vermeulen Niels, Mondelaers Paul, Laermans Richard, Vankrunkelsven Willem). 

 

03.06 Goedkeuring budget 2022 kerkfabriek Sint-Lambertus Eindhout. 
 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

De kerkraad van kerkfabriek Sint-Lambertus Eindhout keurde op 2/406/2021 haar budget 2022 goed. 

Het gemeentebestuur ontving dit document op 26/07/2021. 

Het advies van het bisdom kwam toe bij het gemeentebestuur op 26/08/2021. Vanaf de dag na ontvangst 

hebben we 50 dagen de tijd om een beslissing te nemen en om de beslissing te versturen aan de 

kerkfabriek, het centraal kerkbestuur, de provinciegouverneur en het bisdom. 

 

JURIDISCH KADER 

• Decreet van 7 mei 2004, zoals gewijzigd bij decreet van 6 juli 2012, betreffende de materiële 

organisatie van de erkende erediensten; 



 

• Besluit van de Vlaamse Regering van 13 oktober 2006, zoals gewijzigd bij het Besluit van de 

Vlaamse Regering van 14 december 2012, houdende het algemeen reglement op de 

boekhouding van de besturen van de erkende eredienst en van de centrale besturen van de 

erkende erediensten; 

• Omzendbrief BB 2013/01 van 1 maart 2013 betreft boekhouding besturen van de eredienst. 

 

ARGUMENTATIE 

Het voorgelegde budget 2022 past niet binnen het laatst goedgekeurde meerjarenplan (gemeenteraad 

17/12/2019), vermits het in vergelijking met dit meerjarenplan voor het jaar 2022 meer 

investeringsuitgaven bevat in één van de hoofdfuncties (code 41). De gemeenteraad neemt in zo'n geval 

geen akte van het budget, maar dient zich er expliciet over uit te spreken. 

De in het meerjarenplan voor 2022 opgenomen investeringswerken aan de Sint-Lambertuskerk worden 

uitgesteld en geïntegreerd in de door de Vlaamse Overheid principieel goedgekeurde interieurrestauratie.  

Anderzijds wenst de kerkfabriek in 2022 werken te laten uitvoeren aan de kapel Ham.  

De impact op de gemeentelijke investeringstoelagen is een daling van 33.880,00 euro naar 23.747,18 

euro. 

 

Wat de exploitatie betreft wordt een lagere toelage vanwege de gemeente gevraagd dan voorzien in het 

meerjarenplan. 

 

BESLUIT 

Enig artikel 

De gemeenteraad keurt het voorgelegde budget 2022 van de kerkfabriek Sint-Lambertus Eindhout goed, 
onder de voorwaarde dat als Y-waarde 31.453,68 euro gebruikt wordt conform het advies van het 
bisdom. 
 

STEMMING 

14 stemmen voor (Van Hove Ils, Gielis Tine, Smets Benny, Sels Frank, Broeckx Gerda, Mensch Jurgen, 

Moons Raf, Baumans Bart, Nysmans Bob, Van Sweevelt Annelies, Willemoons Gitte, Devoghel Nele, 

Hoes Stefaan, Van de Weyer Theo), 3 stemmen tegen (Mondelaers Paul, Laermans Richard, 

Vankrunkelsven Willem) en 5 onthoudingen (Williams Anja, Jacops Paul, Helsen Jeroen, Daems 

Leander, Vermeulen Niels). 

 

03.07 Ondersteuningsmaatregelen corona. 
 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

Sinds 12 maart 2020 zijn door de Nationale Veiligheidsraad strikte maatregelen genomen met een 

aanzienlijke impact op onze maatschappij en economie. 

Tijdens de periode van de noodmaatregelen voor de bestrijding van COVID-19 was de sector van het 

individueel bezoldigd personenvervoer grotendeels inactief en heeft daardoor maar beperkte of geen 

inkomsten kunnen verwerven. 

Verenigingen werden verplicht om hun activiteiten stop te zetten of aanzienlijk in te perken en zagen hun 

inkomsten sterk teruglopen. 

 



 

JURIDISCH KADER 

• Decreet van 30 mei 2008 betreffende de vestiging, de invordering en de geschillenprocedure van 

provincie- en gemeentebelastingen. 

• Decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017. 

• Besluit van de Vlaamse Regering van 20 april 2018 betreffende de bekendmaking en 

raadpleegbaarheid van besluiten en stukken van het lokaal bestuur, betreffende de wijze waarop 

de reglementen en verordeningen van het lokaal bestuur worden bijgehouden in het  register en 

betreffende de raadpleegbaarheid van de besluiten van politiezones en hulpverleningszones. 

• Decreet van 20 april 2001 betreffende de organisatie van het personenvervoer over de weg. 

• Decreet van 29 maart 2019 betreffende het individueel bezoldigd personenvervoer. 

• Decreet van 17 juli 2020 over tijdelijke noodmaatregelen voor het individueel bezoldigd 

personenvervoer naar aanleiding van de coronacrisis. 

• Artikel 4, § 1, eerste lid, 1° van het decreet van 20 maart 2020 over maatregelen in geval van een 

civiele noodsituatie met betrekking tot de volksgezondheid. 

• Besluit van de Vlaamse Regering van 30 oktober 2020 houdende vaststelling van een civiele 

noodsituatie met betrekking tot de volksgezondheid, zoals vermeld in het decreet van 20 maart 

2020 over maatregelen in geval van een civiele noodsituatie met betrekking tot de 

volksgezondheid, naar aanleiding van de heropleving van het COVID-19 virus. 

• Ministerieel besluit van 28 oktober 2020 houdende dringende maatregelen om de verspreiding 

van het coronavirus COVID-19 te beperken, en latere wijzigingen. 

• Besluit van 22 april 2008 van de gemeenteraad tot vaststelling van het reglement betreffende de 

erkenning en subsidiëring van het jeugdwerk. 

• Besluit van 25 januari 2011 van de gemeenteraad tot vaststelling subsidiereglement ‘kwaliteit en 

kwantiteit in de Laakdalse sportclubs’. 

• Besluit van 25 januari 2011 van de gemeenteraad tot vaststelling van het impulssubsidie-

reglement ‘verhoging van de sportkwalificatie van de jeugdbegeleiders en de jeugdsport-

coördinatoren in de sportverenigingen’. 

• Besluit van 23 september 2014 van de gemeenteraad tot vaststelling van het subsidie-reglement 

socio-culturele en culturele verenigingen Laakdal. 

• Besluit van 23 juni 2020 van de gemeenteraad houdende goedkeuring ondersteunings-

maatregelen Corona. 

• Besluit van 22 september 2020 van de gemeenteraad houdende goedkeuring ondersteunings-

maatregel Corona voor het individueel bezoldigd personenvervoer. 

• Adviezen van de jeugdraad en het forum cultuur. 

 

ARGUMENTATIE 

Laakdal telt een vergund bedrijf voor verhuur van voertuigen met bestuurder. Door de aanhoudende 

coronamaatregelen kon dit bedrijf moeilijk omzet realiseren. Naar aanleiding van de 1e corona-golf werd 

reeds een vrijstelling van belasting voor het aanslagjaar 2020 toegekend bij gemeenteraads-besluit van 

22 september 2020. Het is gepast om ook voor aanslagjaar 2021 volledige vrijstelling van belasting te 

verlenen. 

 

Door de corona-crisis is het nog steeds niet mogelijk voor onze verenigingen uit de sectoren jeugd, sport 

en cultuur om op dezelfde manier als voorheen punten te behalen voor het toekennen van subsidies. Het 

is aangewezen om deze verenigingen tegemoet te komen door de ondersteunings-maatregelen die voor 

het jaar 2020 werden goedgekeurd bij gemeenteraadsbesluit van 23 juni 2020, namelijk het versoepelen 

van de voorwaarden en formaliteiten voor het verkrijgen van de werkingssubsidies, ook toe te kennen 

voor 2021. 



 

 

FINANCIËLE EN BELEIDSINFORMATIE 

Verlies van ontvangsten ten belope van 1.065 euro wat het individueel bezoldigd personenvervoer 

betreft.  

 

BESLUIT 

Artikel 1 

In afwijking van artikel 49 § 4 van het decreet van 20 april 2001 betreffende de organisatie van het 

personenvervoer over de weg, zoals dat van kracht was tot 1 januari 2020, kent de gemeente een 

volledige vrijstelling toe van de belasting die de vergunninghouder moet betalen met toepassing van 

artikel 43 van het decreet van 29 maart 2019 betreffende het individueel bezoldigd personenvervoer, voor 

het aanslagjaar 2021.  

Artikel 2 

In het gemeenteraadsbesluit van 22 april 2008 tot vaststelling van het reglement betreffende de 

erkenning en subsidiëring van het jeugdwerk wordt in artikel 37 ingevoegd : 

‘Wat de algemene subsidies voor het jeugdwerk betreft moet ook voor het jaar 2021 niet voldaan worden 

aan de voorwaarden en formaliteiten beschreven in artikelen 9 tot en met 15, in artikel 30 en in artikel 32 

van onderhavig reglement. Uitzonderlijk moet slechts een vereenvoudigd dossier worden ingediend, 

bestaande uit contactgegevens en bankgegevens van de vereniging, in te dienen ten laatste op 31 

oktober 2021.  

De verdeling van de subsidie 2021 zal gebeuren rekening houdende met volgende parameters : voor 

verenigingen die minimaal één jaar bestaan, wordt berekend welk bedrag zij gemiddeld ontvangen 

hebben aan subsidies tijdens de jaren 2015 tot en met 2019. Indien de vereniging minder dan vijf jaar 

bestaat, wordt berekend welk bedrag ze gemiddeld heeft ontvangen over het aantal jaren van bestaan. 

Iedere vereniging ontvangt voor werkjaar 2021 een percentage van de totale subsidiepot, 

overeenstemmend met het percentage van zijn genoemde gemiddelde subsidie in het totaal van de 

berekende gemiddelde subsidies.’ 

Artikel 3 

In het gemeenteraadsbesluit van 25 januari 2011 tot vaststelling subsidiereglement ‘kwaliteit en 

kwantiteit in de Laakdalse sportclubs’ wordt een artikel 13 ingevoegd : 

‘Ook voor het werkjaar 2021 (01 september 2020-31 augustus 2021) moet niet voldaan worden aan de 

hogergenoemde voorwaarden en formaliteiten. Uitzonderlijk moet slechts een vereenvoudigd dossier 

worden ingediend, bestaande uit contactgegevens en bankgegevens van de vereniging, in te dienen ten 

laatste op 31 oktober 2021. 

De verdeling van de subsidie 2021 zal gebeuren rekening houdende met volgende parameters : voor 

verenigingen die minimaal één jaar bestaan, wordt berekend welk bedrag zij gemiddeld ontvangen 

hebben aan subsidies tijdens de jaren 2015 tot en met 2019. Indien de vereniging minder dan vijf jaar 

bestaat, wordt berekend welk bedrag ze gemiddeld heeft ontvangen over het aantal jaren van bestaan. 

Iedere vereniging ontvangt voor werkjaar 2021 een percentage van de totale subsidiepot, 

overeenstemmend met het percentage van zijn genoemde gemiddelde subsidie in het totaal van de 

berekende gemiddelde subsidies.’ 

Artikel 4 



 

In het gemeenteraadsbesluit van 25 januari 2011 tot vaststelling van het impulssubsidiereglement 

‘verhoging van de sportkwalificatie van de jeugdbegeleiders en de jeugdsportcoördinatoren in de 

sportverenigingen’ wordt een artikel 15 ingevoegd : 

‘Ook voor het werkjaar 2021 (01 september 2020-31 augustus 2021) moet niet voldaan worden aan de 

hogergenoemde voorwaarden en formaliteiten. Uitzonderlijk moet slechts een vereenvoudigd dossier 

worden ingediend, bestaande uit contactgegevens en bankgegevens van de vereniging, in te dienen ten 

laatste op 31 oktober 2021. 

De verdeling van de subsidie 2021 zal gebeuren rekening houdende met volgende parameters : voor 

verenigingen die minimaal één jaar bestaan, wordt berekend welk bedrag zij gemiddeld ontvangen 

hebben aan subsidies tijdens de jaren 2015 tot en met 2019. Indien de vereniging minder dan vijf jaar 

bestaat, wordt berekend welk bedrag ze gemiddeld heeft ontvangen over het aantal jaren van bestaan. 

Iedere vereniging ontvangt voor werkjaar 2021 een percentage van de totale subsidiepot, 

overeenstemmend met het percentage van zijn genoemde gemiddelde subsidie in het totaal van de 

berekende gemiddelde subsidies.’ 

Artikel 5 

In het gemeenteraadsbesluit van 23 september 2014 tot vaststelling van het subsidie-reglement socio-

culturele en culturele verenigingen Laakdal wordt een artikel 16 toegevoegd : 

‘Ook voor het werkjaar 2021 (01 september 2020-31 augustus 2021) moet niet voldaan worden aan de 

hogergenoemde voorwaarden en formaliteiten. Uitzonderlijk moet slechts een vereenvoudigd dossier 

worden ingediend, bestaande uit contactgegevens en bankgegevens van de vereniging, in te dienen ten 

laatste op 31 oktober 2021. 

De verdeling van de subsidie 2021 zal gebeuren rekening houdende met volgende parameters : voor 

verenigingen die minimaal één jaar bestaan, wordt berekend welk bedrag zij gemiddeld ontvangen 

hebben aan subsidies tijdens de jaren 2015 tot en met 2019. Indien de vereniging minder dan vijf jaar 

bestaat, wordt berekend welk bedrag ze gemiddeld heeft ontvangen over het aantal jaren van bestaan. 

Iedere vereniging ontvangt voor werkjaar 2021 een percentage van de totale subsidiepot, 

overeenstemmend met het percentage van zijn genoemde gemiddelde subsidie in het totaal van de 

berekende gemiddelde subsidies.’ 

Artikel 6 

De burgemeester maakte dit besluit bekend op de website van de gemeente overeenkomstig de artikelen 

286 en 287 van het decreet over het lokaal bestuur. 

De burgemeester publiceert een geactualiseerde en gecoördineerde versie van de gewijzigde 

reglementen op de website van de gemeente overeenkomstig het Besluit van de Vlaamse Regering van 

20 april 2018 betreffende de bekendmaking en raadpleegbaarheid van besluiten en stukken van het 

lokaal bestuur, betreffende de wijze waarop de reglementen en verordeningen van het lokaal bestuur 

worden bijgehouden in het register en betreffende de raadpleegbaarheid van de besluiten van de 

politiezones en hulpverleningszones. 

Artikel 7 

De gemeente brengt de toezichthoudende overheid op de hoogte van de bekendmaking van dit besluit 
overeenkomstig artikel 330 van het decreet over het lokaal bestuur. 
 

STEMMING 

14 stemmen voor (Van Hove Ils, Gielis Tine, Smets Benny, Sels Frank, Broeckx Gerda, Mensch Jurgen, 

Moons Raf, Baumans Bart, Nysmans Bob, Van Sweevelt Annelies, Willemoons Gitte, Devoghel Nele, 



 

Hoes Stefaan, Van de Weyer Theo) en 8 onthoudingen (Williams Anja, Jacops Paul, Helsen Jeroen, 

Daems Leander, Vermeulen Niels, Mondelaers Paul, Laermans Richard, Vankrunkelsven Willem). 

 

05.01 Intrekking beheersoverdracht Fluvius Limburg wat betreft de activiteit Fluvius GIS. 
 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

De gemeente Laakdal is een deelnemer van de opdrachthoudende vereniging Fluvius Limburg. 

 

Fluvius Limburg doet voor de uitvoering van haar activiteiten en de daarmee verband houdende 

openbaredienstverplichtingen een beroep op de werkmaatschappij Fluvius System Operator cv met  zetel 

te Brusselsesteenweg 199, 9090 Melle.  

 

 

JURIDISCH KADER 

• De statuten van Fluvius Limburg waarbij in het voorwerp expliciet vermeld wordt dat ze bevoegd is 

voor “het ter beschikking stellen aan de deelnemende gemeenten, die daartoe een uitdrukkelijke 

beslissing hebben genomen, in het kader van een geografisch informatiesysteem (GIS), van basis- 

en themakaarten, waarvan de gegevens inzake topografie, cartografie en geografie betrekking 

hebben op wat zich boven, op en onder het openbaar en/of privé-domein bevindt, met inbegrip van 

koppelingen met andere databronnen”. 

• Het aanbod dat Fluvius Limburg heeft gecreëerd voor haar deelnemers, m.n. Fluvius GIS, 

bestaande uit het aanbieden van een geografisch informatiesysteem (GIS). Het Fluvius GIS 

aanbod heeft o.a. betrekking op de uitbouw en het beheer van een geografisch informatiesysteem 

waarbij Fluvius Limburg zal instaan voor de investering en het onderhoud van verschillende 

themakaarten; het aanbieden van de functionele toepassing met aanbod van de wettelijk verplichte 

modules en eventuele bijkomende modules op vraag van de gemeente; operationele 

ondersteuning en het voorzien in een opleiding voor het gebruik van de toepassing. 

• Artikel 11 van het reglement Fluvius GIS, zoals goedgekeurd door de Raad van Bestuur van Fluvius 

Limburg op 25 juni 2019, waarin voorzien wordt dat de Fluvius GIS-dienstverlening een einde zal 

nemen in geval van herroeping van de beheersoverdracht door de deelnemer mits de statuten van 

de netbeheerder in deze mogelijkheid voorzien. 

• De statutenwijzigingen d.d. 9 december 2020 werd de herroepbaarheid van de beheersoverdracht 

voor de activiteit Fluvius GIS opgenomen in artikel 9 punt 7 van de statuten van Fluvius Limburg. 

• Het Decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur, inzonderheid Deel III, Titel III 

betreffende de Intergemeentelijke samenwerking. 

 

ARGUMENTATIE 

Ingevolge het intern kerntakendebat op het niveau van Fluvius, zoals goedgekeurd door de Raad van 

Bestuur van Fluvius Limburg, werd beslist om de activiteit Fluvius GIS niet langer als kerntaak te 

weerhouden.  Tevens werd beslist om de continuïteit van de activiteit Fluvius GIS te bestendigen en te 

blijven ondersteunen tot een volwaardig alternatief tegen gelijkwaardige voorwaarden qua dienstverlening, 

service en prijs met een lange termijn garantie voor de toekomst kan worden gevonden.   
 

De gemeente is van oordeel dat de GIS-activiteit een volwaardige activiteit betreft en wenst de GIS-activiteit 

tot een volwaardige activiteit te blijven uitbouwen en desgevallend uit te breiden volgens de noden en 

tendensen in het GIS-landschap die noodzakelijk zijn voor een goede en efficiënte werking van het 

geografisch informatiesysteem en dit binnen het daarvoor bepaalde financiële kader. De gemeente is 

overtuigd dat hiervoor alternatieven op de markt voorhanden zijn.  



 

 

Naar aanleiding van bovenstaande visie van Fluvius op de afbouw van de niet-kerntaken en omwille van 

bovenvermelde visie van de gemeente over de invulling van de GIS activiteit, wordt voorgesteld om haar 

beheersoverdracht voor de activiteit Fluvius GIS te herroepen.   

 

De gemeente verzoekt de Raad van Bestuur van Fluvius Limburg om deze intrekking van de 

beheersoverdracht voor de activiteit Fluvius GIS uiterlijk met ingang van 1 juni 2022 ter aanvaarding te 

agenderen op de ek. Algemene Vergadering.     

 

FINANCIËLE EN BELEIDSINFORMATIE 

Budget voor Fluvius GIS is momenteel voorzien op raming RA000703 -- Onderhoud software - GIS 
software  
 

BESLUIT 

Artikel 1 

De gemeenteraad van Laakdal gaat akkoord met het intrekken van de beheersoverdracht voor de Fluvius 
GIS activiteit en bijgevolg de herroeping van de aansluiting uiterlijk met ingang van 1 juni 2022 van de 
gemeente bij de opdrachthoudende vereniging Fluvius Limburg voor de activiteit Fluvius GIS en dit 
overeenkomstig de hierboven vermelde modaliteiten.  

Artikel 2 

De gemeenteraad van Laakdal verzoekt de opdrachthoudende vereniging Fluvius Limburg de in artikel 1 
genomen beslissing ter aanvaarding voor te leggen aan de eerstvolgende Algemene Vergadering.  

Artikel 3 

De gemeenteraad van Laakdal wordt belast met de uitvoering van voormelde beslissingen alsook 
kennisgeving hiervan te verrichten aan de opdrachthoudende vereniging Fluvius Limburg, ter attentie van 
het secretariaat, (in pdf-versie) op het e-mailadres vennootschapssecretariaat@fluvius.be. 
 

STEMMING 

14 stemmen voor (Van Hove Ils, Gielis Tine, Smets Benny, Sels Frank, Broeckx Gerda, Mensch Jurgen, 

Moons Raf, Baumans Bart, Nysmans Bob, Van Sweevelt Annelies, Willemoons Gitte, Devoghel Nele, 

Hoes Stefaan, Van de Weyer Theo) en 8 onthoudingen (Williams Anja, Jacops Paul, Helsen Jeroen, 

Daems Leander, Vermeulen Niels, Mondelaers Paul, Laermans Richard, Vankrunkelsven Willem). 

 

05.02 Organisatiebeheersing omtrent informatieveiligheid - auditverslag HOWest. 
 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

Tijdens de gemeenteraad van 22 juni 2021 werd tijdens het agendapunt omtrent organisatiebeheersing 
(“Organisatiebeheersing. Kennisname van de rapportering door de AD.”) enige bezorgdheid geuit omtrent 
de privacy van de inwoners van Laakdal naar aanleiding van de inhoud van een auditverslag, uitgevoerd 
door 2 studenten van HOWest binnen het kader van het programma “Cyberveilige gemeenten” van Audit 
Vlaanderen in samenwerking met VVSG.  

 

JURIDISCH KADER 



 

Besluit “Organisatiebeheersing. Kennisname van de rapportering door de AD.” van de gemeenteraad van 

Laakdal d.d. 22 juni 2021.  

 

BESLUIT 

Enig artikel 

De gemeenteraad neemt kennis van de toelichting door schepen Jurgen Mensch. 
 

 

13.01 Het Lokaal Energie- en Klimaatpact. 

 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

Gemeente Laakdal ondertekende op 24 september 2019 het Burgemeestersconvenant en stelde zich 

daarmee tot doel om tegen 2030 40% minder CO2 uit te stoten en in te zetten op klimaatadaptatie. Het 

gemeentelijk energie- en klimaatactieplan (SECAP) beschrijft de acties die de gemeente zal nemen om 

deze doelstellingen te realiseren. Het plan werd goedgekeurd op de gemeenteraad van 22 juni 2021.  

Vlaanderen lanceert het Lokaal Energie- en Klimaatpact, waarbij ze samen met de lokale besturen de 

handen in mekaar wil slaan om samen de nodige transitie in het energie- en klimaatbeleid waar te 

maken. Aan de hand van concrete en herkenbare werven (zie hieronder) wil men inzetten op krachtdadig 

beleid. Er wordt hierbij ingezet op een gelijktijdige bottom-up en top-down aanpak.  

Vlaanderen vraagt aan de lokale besturen om zich te engageren om: 

• Het Burgemeestersconvenant 2030 te ondertekenen en uit te werken (reeds gebeurd); 

• Een gemiddelde jaarlijkse primaire energiebesparing van minstens 2,09% te realiseren in hun eigen 

gebouwen (inclusief technische infrastructuur, exclusief onroerend erfgoed); 

• Een reductie van de CO2-uitstoot van hun eigen gebouwen en technische infrastructuur met 40% in 

2030 ten opzichte van 2015 te realiseren; 

• Tegen ten laatste 2030 de openbare verlichting te verLEDden; 

• Het draagvlak voor hernieuwbare energie te verhogen, geen heffing op hernieuwbare energie 

installaties in te voeren en bestaande, zoals de heffing op pylonen van windmolens, af te bouwen 

tegen ten laatste 2025; 

• Lokale warmte- en sloopbeleidsplannen op te maken; 

• Burgers, bedrijven en verenigingen te stimuleren om samen met het lokaal bestuur de concrete en 

zichtbare streefdoelen uit de 4 werven van het Pact te behalen. 
 

De Vlaamse overheid engageert zich om: 

• Via het Netwerk Klimaat professionele ondersteuning te bieden aan de lokale besturen, zoals 

bepaald in het subsidiebesluit en de werkprogramma’s; 

• Via andere partners binnen de Vlaamse overheid (bv. VEB met het SURE2050-project voor het 

publiek patrimonium) lokale besturen projectmatige ondersteuning te bieden; 

• Samen met de lokale besturen actief mee te werken aan het elimineren van de mogelijke 

hindernissen die lokale besturen ondervinden in het realiseren van de ambities binnen dit Pact; 



 

• Haar eigen voorbeeldfunctie in te vullen en relevante actoren te overtuigen om het Pact te 

ondertekenen; 

• In samenspraak met het middenveld, onderzoeksinstellingen en de verschillende sectororganisaties 

de wederzijdse engagementen i.h.k.v. het Pact op te volgen en te stroomlijnen; 

• Aan lokale besturen (en/of andere actoren) de beleidsmaatregelen, voorzien door de Vlaamse, 

Federale en Europese begroting, actief en stelselmatig te promoten die nuttig kunnen zijn om mee 

de doelstellingen van het Pact te realiseren. Onder potentiële inbreng van de Vlaamse overheid in 

hoofdstuk 4 wordt dit waar mogelijk geconcretiseerd; 

• Ter bijkomende ondersteuning van de klimaatpactacties van de gemeenten die het Pact 

ondertekenen, in een extra jaarlijks budget van 10.000.000 euro, evenals een vast gedeelte van de 

vrij beschikbare middelen binnen het Vlaams klimaatfonds, te voorzien. Deze budgettaire 

engagementen kunnen aangepast worden in functie van het algemeen begrotingsbeleid 

 

Door de ondertekening van het Lokaal Energie- en Klimaatpact geeft uw gemeente aan actie te 

ondernemen om de doelstellingen vermeldt in de onderstaande werven waar te maken. (Opmerking: de 

doelstellingen zijn bepaald voor Vlaanderen. De gemeente wordt niet aangesproken op het niet behalen 

van een doelstelling op gemeentelijk niveau). 

 

1. Laten we een boom opzetten 

o Eén boom extra per Vlaming tegen 2030 (+6,6 miljoen bomen extra vanaf 2021 t.e.m. 2030) 

o 1/2de meter extra haag of geveltuinbeplanting per Vlaming tegen 2030 (+3.300 km extra 

vanaf 2021 t.e.m. 2030) 

o Eén extra natuurgroenperk per 1000 inwoners tegen 2030 (= 6.600 perken van 10 m² vanaf 

2021 t.e.m. 2030) 

 

2. Verrijk je wijk 

o 50 collectief georganiseerde energiebesparende renovaties per 1.000 wooneenheden 

vanaf 2021 t.e.m. 2030; 

o 1 coöperatief/participatief hernieuwbaar energieproject per 500 inwoners tegen 2030 die 

samen voor een totaal geïnstalleerd vermogen zorgen van 216 MW vanaf 2021 t.e.m. 2030 

(+12.000 projecten in 2030) 

 

3. Elke buurt deelt en is duurzaam bereikbaar 

o Per 1.000 inwoners 1 “toegangspunt” voor een (koolstofvrij) deelsysteem tegen 2030 

(=6.600 toegangspunten); 

o Per 100 inwoners 1 laadpunt tegen 2030 (=66.000 laadpunten); 

o 1 m nieuw of structureel opgewaardeerd fietspad extra per inwoner vanaf 2021 t.e.m. 2030 

 

4. Water het nieuwe goud 

o 1m2 ontharding per inwoner vanaf 2021 t.e.m. 2030 (= 6,6 miljoen m2 ontharding); 

o Per inwoner 1m3 extra opvang van hemelwateropvang voor hergebruik, buffering en 

infiltratie voor regenwater vanaf 2021 t.e.m. 2030 (=6,6 miljoen m3 extra regenwater dat 

wordt opgevangen voor hergebruik of infiltratie) 



 

 
JURIDISCH KADER 

• De internationale conferentie inzake milieu en ontwikkeling gehouden in Rio de Janeiro in 1992 

en het internationaal verdrag van Kyoto van 1997 met betrekking tot het nemen van maatregelen 

ter bescherming van het klimaat en ter vermindering van de uitstoot van broeikasgassen. 

• Gemeente Laakdal ondertekende het Burgemeestersconvenant op 24/09/2019. 

• Het gemeentelijk energie- en klimaatactieplan (SECAP) werd goedgekeurd op de gemeenteraad 

van 22/06/2021. 

• Gemeente Laakdal neemt deel aan het door IOK en de provincie gecoördineerd streekproject 

Kempen 2030 dat kadert binnen dit vernieuwde Burgemeestersconvenant en één gezamenlijke 

visie vormt op vlak van energie en klimaat onder alle 29 Kempense lokale besturen. 

• Het Vlaams Energie- en Klimaatactieplan (VEKP) 2021 – 2030. 

• Het Regeerakkoord van de Vlaamse Regering 2019-2024: Ook de Vlaamse en lokale overheden 

nemen hun verantwoordelijkheid en geven het goede voorbeeld. Net zoals de Vlaamse Overheid 

zullen gemeenten, steden, intercommunales, OCMW’s, provincies en autonome 

gemeentebedrijven worden gevraagd dat zij hun broeikasgassen met 40% reduceren in 2030 ten 

opzichte van 2015 en vanaf 2020 per jaar een energiebesparing van 2,09% realiseren op het 

energieverbruik van hun gebouwenpark (inclusief technische infrastructuur, exclusief onroerend 

erfgoed). 

• Decreet Lokaal Bestuur, Art. 2: De gemeenten zijn overeenkomstig artikel 41 van de Grondwet 

bevoegd voor de aangelegenheden van gemeentelijk belang. Voor de verwezenlijking daarvan 

kunnen ze alle initiatieven nemen. Ze beogen om bij te dragen aan de duurzame ontwikkeling 

van het gemeentelijk gebied.  

 

ARGUMENTATIE 

Bovenstaande doelstellingen werden reeds reeds integraal overgenomen in het gemeentelijk energie- en 

klimaatplan dat op de gemeenteraad van 22 juni werd goedgekeurd. De gemeente kan dus zeer 

eenvoudig instappen in dit voorstel van Vlaanderen. Na ondertekening heeft de gemeente automatisch 

recht op financiële ondersteuning.  

Bijgevolg heeft de gemeente recht op financiële ondersteuning van de Vlaamse overheid d.m.v. 

trekkingsrecht. 

 

FINANCIËLE EN BELEIDSINFORMATIE 

Financiële ondersteuning van de Vlaamse overheid: 

Trekkingsrecht per gemeente in euro (bron: 20210604_LEKP_overzichtbedragen.pdf) 

 
gemeente inwoners op 

1 januari 
2020 

definitief 
aandeel 
gemeente 
en OCMW 
in GF 2020 

verdeling 
o.b.v. 
inwoners 

verdeling 
o.b.v. 
definitieve 
aandelen in 
GF 2020 

trekkingsrech
t in euro 

trekkings
recht in 
euro 
afgerond 

 LAAKDAL 16.186 3.816.704 47.512,44 6.708,68 54.221,12 54.221 

 

BESLUIT 



 

Enig artikel 

De gemeente neemt de principiële beslissing om het Lokaal  Energie- en Klimaatpact te ondertekenen. 
 

STEMMING 

15 stemmen voor (Van Hove Ils, Gielis Tine, Smets Benny, Sels Frank, Broeckx Gerda, Mensch Jurgen, 

Moons Raf, Baumans Bart, Nysmans Bob, Van Sweevelt Annelies, Willemoons Gitte, Devoghel Nele, 

Mondelaers Paul, Hoes Stefaan, Van de Weyer Theo) en 7 onthoudingen (Williams Anja, Jacops Paul, 

Helsen Jeroen, Daems Leander, Vermeulen Niels, Laermans Richard, Vankrunkelsven Willem). 

 

13.01.a Korte keten. 
 

 
Dit agendapunt wordt niet behandeld. 

 

 

13.01.b Afvalreiniger. 

 

 
Dit agendapunt wordt niet behandeld. 
 

 

13.01.c Borden hou uw gemeente netjes en herkenbare kleding. 

 

 
Dit agendapunt wordt niet behandeld. 
 

 

13.01.d PFOS. 

 

 
Dit agendapunt wordt niet behandeld. 
 

 

13.01.e Watersnood en tegelwippen. 

 

 
Dit agendapunt wordt niet behandeld. 
 

 

15.01 Definitief voorstel tot vaststelling van een nieuwe straatnaam te Laakdal - 
straatnaamwijziging Heieinde. 

 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

Omwille van de nieuwe verkaveling van landmeter De Groot voor kavels in de doortrekkingen van 

Heieinde is er nood aan een verduidelijking van de huisnummering. Er wordt geopteerd voor een 

gedeelte van Heieinde te voorzien van een nieuwe straatnaam.  

De opstart van de procedure voor een nieuwe straatnaam Hooidonk werd principieel goedgekeurd op de 

gemeenteraad van 22/06/2021. 

Het openbaar onderzoek liep van 7 juli 2021 tot en met 7 augustus 2021. 



 

 

JURIDISCH KADER 

Decreet lokaal bestuur. 

Decreet tot bescherming van de namen van de openbare wegen en pleinen van 28/01/1977, gewijzigd 

door decreet van 29/11/2002. 

 

ARGUMENTATIE 

De procedure van straatnaamgeving schrijft voor om officieel advies te vragen aan Forum Cultuur 

omtrent de voorstelde naam Hooidonk. De nieuwe straatnaam werd besproken op de vergadering van 

Forum Cultuur d.d. 08/08/2021 en er werd een positief advies gegeven voor de straatnaam Hooidonk. 

Tijdens het openbaar onderzoek werden 8 opmerkingen/bezwaren ontvangen, welke zijn toegevoegd aan 

het proces verbaal van afsluiting van het openbaar onderzoek.  

De 8 opmerkingen/bezwaren gingen voornamelijk over de hernummering en straatnaamwijziging maar 

niet inhoudelijk over de voorgestelde straatnaam in het openbaar onderzoek. De personen die een 

opmerking/bezwaar hebben ingediend, hebben een door het college goedgekeurde brief hierover 

ontvangen. 

Er werd de opmerking gemaakt om de gemaakte kosten te verhalen op het gemeentebestuur. De 

gemeente is niet verplicht om persoonlijke kosten die voortvloeien uit een hernummering te 

compenseren. 

Om tegemoet te komen aan de gemaakte administratieve opmerkingen/bezwaren, werd er tijdens het 

overleg van de werkgroep van deze hernummering voorgesteld om de uitvoering van de hernummering, 

het aanbrengen van de nieuwe hernummering en straatnaam, uit te voeren vanaf januari 2022. Op deze 

manier zijn er geen problemen met de pakjes- en briefleveringen voor de feestdagen. Dit voorstel werd 

besproken op het college van 02/09/2021 en er werd goedgekeurd om de hernummering en nieuwe 

straatnaam uit te voeren vanaf 15 januari 2022.  

Bij het begin van het openbaar onderzoek hebben de buurtbewoners een infobrief ontvangen met alle 

nodige informatie over de hernummering en nieuwe straatnaam. Op 21/10/2021 staat er een infoavond 

gepland om een antwoord te bieden op de resterende vragen van deze buurtbewoners. 

Het college van 02/09/2021 heeft het dossier van de nieuwe straatnaam goedgekeurd en doorverwezen 

naar de gemeenteraad. 

 

BESLUIT 

Enig artikel 

Volgende straatnaam wordt toegekend voor het voorgestelde deel van Heieinde: Hooidonk. 
 

STEMMING 

14 stemmen voor (Van Hove Ils, Gielis Tine, Smets Benny, Sels Frank, Broeckx Gerda, Mensch Jurgen, 

Moons Raf, Baumans Bart, Nysmans Bob, Van Sweevelt Annelies, Willemoons Gitte, Devoghel Nele, 

Hoes Stefaan, Van de Weyer Theo) en 8 onthoudingen (Williams Anja, Jacops Paul, Helsen Jeroen, 

Daems Leander, Vermeulen Niels, Mondelaers Paul, Laermans Richard, Vankrunkelsven Willem). 

 

 

 



 

15.02 Definitieve vaststelling rooilijnplan Campaniestraat te Veerle-Laakdal. 
 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

Om de Campaniestraat te Veerle-Laakdal over te kunnen dragen naar openbaar domein, moet eerst het 

rooilijnplan hiervoor vastgelegd worden. Het rooilijnplan werd opgemaakt door landmeter-expert Raf 

Ernots d.d. 09/06/2020 en werd geregistreerd op het kadaster. 

De opstart van de procedure voor het vaststellen van het rooilijnplan werd principieel goedgekeurd op de 

gemeenteraad van 22/06/2021. 

 

JURIDISCH KADER 

Decreet houdende de gemeentewegen van 3 mei 2019. 

 

ARGUMENTATIE 

Het openbaar onderzoek van het rooilijnplan liep van 7 juli 2021 tot en met 7 augustus 2021. 

Er werden geen opmerkingen/bezwaren ontvangen tijdens het openbaar onderzoek van het rooilijnplan.  

Volgende instanties werden aangeschreven om een advies uit te brengen: 

- maatschappij openbaar vervoer De Lijn: gunstig. 

- deputatie provincie Antwerpen: geen advies wegens enkele opmerkingen. 

 

BESLUIT 

Enig artikel 

De gemeenteraad keurt het rooilijnplan d.d. 09/06/2020 opgemaakt door landmeter-expert Raf Ernots 
goed voor de Campaniestraat te Veerle-Laakdal goed. 
 

STEMMING 

16 stemmen voor (Van Hove Ils, Gielis Tine, Smets Benny, Sels Frank, Broeckx Gerda, Mensch Jurgen, 

Moons Raf, Baumans Bart, Nysmans Bob, Van Sweevelt Annelies, Willemoons Gitte, Devoghel Nele, 

Laermans Richard, Hoes Stefaan, Van de Weyer Theo, Vankrunkelsven Willem) en 6 onthoudingen 

(Williams Anja, Jacops Paul, Helsen Jeroen, Daems Leander, Vermeulen Niels, Mondelaers Paul). 

 

15.03 Definitieve vaststelling rooilijnplan Langvoort. 
 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

De gemeente overweegt in samenwerking met Pidpa een zijweg van Langvoort te Vorst-Laakdal onder 

meer te voorzien van riolering. Er is een procedure opgestart voor de opname van deze zijweg in het 

openbaar domein. Een onderdeel van deze procedure duidt aan dat er hiervoor een rooilijnplan opgesteld 

moet worden. 

De opstart van de procedure voor de opmaak van een rooilijnplan werd principieel goedgekeurd op de 

gemeenteraad van 22/06/2021. 



 

Het openbaar onderzoek liep van 7 juli 2021 tot en met 7 augustus 2021. 

 

JURIDISCH KADER 

Decreet lokaal bestuur. 

Decreet houdende de gemeentewegen van 3 mei 2019. 

 

ARGUMENTATIE 

Tijdens het openbaar onderzoek werden 3 opmerkingen/bezwaren ontvangen. Ondanks de bevestiging 

van de gemeente van de plannen van Pidpa om de weg in huidige staat en breedte terug te plaatsen, 

werden er bezwaren ingediend over het feit dat de voorgestelde rooilijn aan de oostkant over de 

perceelsgrens komt. De bewoners hebben schrik om hiervoor ooit onteigend te worden. 

Na intern overleg werd er onderzocht of we tegemoet kunnen komen aan deze opmerkingen/bezwaren. 

Artikel 17 §5 van het gemeentewegendecreet stelt het volgende: “De gemeenteraad stelt binnen 60 

dagen na het einde van het openbaar onderzoek het gemeentelijk rooilijnplan definitief vast. Bij de 

definitieve vaststelling van het gemeentelijk rooilijnplan kunnen ten opzichte van het voorlopig 

vastgestelde gemeentelijk rooilijnplan alleen wijzigingen worden aangebracht die gebaseerd zijn op de 

bezwaren en opmerkingen die tijdens het openbaar onderzoek zijn geformuleerd, of eruit voortvloeien. De 

definitieve vaststelling van het gemeentelijk rooilijnplan kan geen betrekking hebben op delen van het 

grondgebied die niet opgenomen zijn in het voorlopig vastgestelde gemeentelijk rooilijnplan.” 

Dienst omgeving en mobiliteit stellen voor, in functie van de KMO zone die gelegen is op Langvoort, om 

het eerste gedeelte op 5 meter te houden waarbij de rooilijn alleen over het linkse perceel gaat en vanaf 

woning nr. 21 op 3 meter zodat er geen rooilijn over de percelen aan de rechterkant gaan. 

Een advies werd gevraagd aan de juridische dienst van IOK. Dit artikel van het gemeentewegendecreet 

is voor interpretatie vatbaar en legt geen regels of voorwaarden op hoe deze wijziging concreet moet 

gebeuren. IOK stelt voor om het huidige rooilijnplan te behouden maar een duidelijk voorstel van wijziging 

aan te brengen zodat het duidelijk is welk rooilijnplan werd aangeboden in het openbaar onderzoek en 

welk rooilijnplan wordt voorgesteld voor de definitieve vaststelling. 

Ook betrokken landmeter-expert Jan Celen werd hierin bevraagd. Er is geen wettelijke normering voor de 

rooilijnbreedte dus het is mogelijk om het rooilijnplan aan te passen. 

Volgende instanties werden aangeschreven om een advies uit te brengen: 

- maatschappij openbaar vervoer De Lijn: gunstig. 

- Infrabel: gunstig. 

- deputatie provincie Antwerpen: geen objectief advies. 

Het dossier werd op het CBS van 26/08/2021 besproken waar er werd beslist om het rooilijn te laten 

aanpassen volgens het voorstel van dienst omgeving en mobiliteit. De aanpassing van het rooilijnplan 

d.d. 31/08/2021 werd ontvangen en bijgevoegd aan het dossier. De landmeter-expert heeft volgende 

informatie meegedeeld: “Om heel de asfaltverharding binnen de rooilijn te laten vallen en om tot zover 

mogelijk met parallelle rooilijnen te werken, heb ik de versmalling naar 3.5m gebracht in plaats van 3m. 

Van 1040N Wordt alleen Lot 3 ingenomen. De lijn 20-25-27 volgt de aanwezige afsluiting en de inname is 

noodzakelijk om voldoende ruimte te geven voor de draaiende auto’s. Van 1040L wordt er niks 

ingenomen. Tussen 1044S en 1040N ligt het volledige perceel 1040M (Lot 2). Vroeger liep de rooilijn 

tussen punt nr 18 en 16. Nu volgt de rooilijn gewoon de grens tussen 1040N en 1040M.”  



 

Het aangepast rooilijnplan werd voorgesteld op het CBS van 09/09/2021 en werd goedgekeurd, waarbij 

het dossier werd doorverwezen naar de gemeenteraad voor de definitieve vaststelling. 

 

BESLUIT 

Enig artikel 

De gemeenteraad keurt het aangepast rooilijnplan d.d. 31/08/2021 opgemaakt door landmeter-expert De 
Groot en Celen goed voor de zijweg van Langvoort te Vorst-Laakdal goed. 
 

STEMMING 

14 stemmen voor (Van Hove Ils, Gielis Tine, Smets Benny, Sels Frank, Broeckx Gerda, Mensch Jurgen, 

Moons Raf, Baumans Bart, Nysmans Bob, Van Sweevelt Annelies, Willemoons Gitte, Devoghel Nele, 

Hoes Stefaan, Van de Weyer Theo) en 8 onthoudingen (Williams Anja, Jacops Paul, Helsen Jeroen, 

Daems Leander, Vermeulen Niels, Mondelaers Paul, Laermans Richard, Vankrunkelsven Willem). 

 

15.04 Goedkeuring gratis grondafstand verkaveling Hulstsestraat 28 te Veerle. 
 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

Notariaat Geerinckx en Callewaert heeft een ontwerp van akte bezorgd over de kosteloze grondafstand 

bij een verkaveling op de Hulstsestraat 28 te Veerle, Laakdal: een perceel grond, gekadastreerd volgens 

titel sectie D nummer 331/C/deel en volgens recent kadastraal uittreksel sectie D, deel van nummer 

0331/F/P0000, met een oppervlakte van één are zestig centiare (1a 60ca). 

 

JURIDISCH KADER 

Decreet lokaal bestuur – burgerlijk recht. 

 

ARGUMENTATIE 

De omgevingsvergunning, afgeleverd door het college van burgemeester en schepenen in de zitting van 

05/03/2020, werd geweigerd. Er werd beroep aangetekend bij de deputatie, waarbij de vergunning (met 

aanpassingen) werd verleend. De kosteloze grondafstand werd hierbij als last opgelegd. 

Dienst patrimonium heeft geen inhoudelijke opmerkingen en gaat akkoord met de voorgestelde kosteloze 

grondafstand. 

 

BESLUIT 

Artikel 1 

De kosteloze grondafstand bij een verkaveling op de op de Hulstsestraat 28 te Veerle, Laakdal: een 

perceel grond, gekadastreerd volgens titel sectie D nummer 331/C/deel en volgens recent kadastraal 

uittreksel sectie D, deel van nummer 0331/F/P0000, met een oppervlakte van één are zestig centiare (1a 

60ca)., zoals weergegeven op het meetplan dat werd opgemaakt door landmeter-expert Wim Peeters op 

27/08/2020 te aanvaarden en aldus de afstand definitief goed te keuren.  

Artikel 2 



 

Het door Notariaat Geerinckx en Callewaert uit Aarschot opgemaakte en aan de raad voorgelegde 

ontwerp van akte goed te keuren. 

Artikel 3 

Het schepencollege te machtigen tot de verdere afhandeling van de procedure. 
 

STEMMING 

18 stemmen voor (Van Hove Ils, Gielis Tine, Smets Benny, Sels Frank, Broeckx Gerda, Mensch Jurgen, 

Moons Raf, Williams Anja, Baumans Bart, Nysmans Bob, Jacops Paul, Van Sweevelt Annelies, 

Willemoons Gitte, Helsen Jeroen, Devoghel Nele, Vermeulen Niels, Hoes Stefaan, Van de Weyer Theo) 

en 4 onthoudingen (Daems Leander, Mondelaers Paul, Laermans Richard, Vankrunkelsven Willem). 

 

16.01 Fietspad Steenweg op Oosterlo - Eindhoutseweg: samenwerkingsovereenkomst Geel - 
Laakdal. 

 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

Naar aanleiding van de renovatie en opwaardering van het fietspad Steenweg Op Oosterlo van Eindhout 

naar Oosterlo is de vraag gesteld aan de stad Geel of ze willen instappen in het project om ook op het 

grondgebied van Geel het fietspad door te trekken. 

Hiervoor werd een samenwerkingsovereenkomst opgesteld, zodat het project ook mee kan worden 

opgenomen in het subsidieprogramma van de provincie Antwerpen. 

 

ARGUMENTATIE 

Het bovenlokaal functioneel fietsroutenetwerk (BFF) werd recent aangepast, zodat dit via Steenweg op 
Oosterlo en Eindhoutseweg (grondgebied Geel) beiden volledig in dit BFF vallen. 
 
Op deze manier kan het ganse project ook gesubsidieerd worden door de provincie in functie van de 
aanleg en verbetering van fietsinfrastructuur op het BFF. Voorwaarde hierbij is dat het project gelijktijdig 
wordt ingediend door stad Geel en gemeente Laakdal. 
 
Voor Laakdal is IOK reeds gestart met een eerste ontwerpplan in functie van de renovatie van het 
fietspad, waarbij stad Geel wenst aan te sluiten om ook op hun grondgebied de nodige infrastructuur aan 
te leggen. Hierbij zal gemeente Laakdal als coördinator optreden in functie van dit project. 
 
Kosten worden via de samenwerkingsovereenkomst verdeeld, conform het grondgebied waarop deze 
gebeuren. 

 
 

BESLUIT 

Enig artikel 

De gemeenteraad van Laakdal keurt de samenwerkingsovereenkomst tussen de stad Geel en gemeente 
Laakdal inzake de aanleg van een fietspad langsheen Eindhoutseweg-Steenweg op Oosterlo goed. 
 

STEMMING 

22 stemmen voor (Van Hove Ils, Gielis Tine, Smets Benny, Sels Frank, Broeckx Gerda, Mensch Jurgen, 

Moons Raf, Williams Anja, Baumans Bart, Nysmans Bob, Jacops Paul, Van Sweevelt Annelies, 



 

Willemoons Gitte, Helsen Jeroen, Daems Leander, Devoghel Nele, Vermeulen Niels, Mondelaers Paul, 

Laermans Richard, Hoes Stefaan, Van de Weyer Theo, Vankrunkelsven Willem). 

 

16.01.a Gevaarlijke oversteekplaatsen Nieuwe Baan. 
 

Raadslid Niels Vermeulen is van mening dat van de twee kruispunten tussen de Veldstraat en 

Beustereind-Houthoek met de Nieuwe Baan, een prioriteit gemaakt moet worden. 

Schepen Frank Sels geeft aan dat men hiermee al aan de slag is. De Veldstraat is een gemeenteweg, 

maar de Nieuwe Baan is een gewestweg. De gemeente heeft samen met het Agentschap Wegen en 

Verkeer (AWV) een studiebureau gelast om het traject tussen de op- en afrittencomplex in Eindhout te 

verbinden met een fietspad tot net voorbij het kruispunt met de Veldstraat. De bedoeling is om dat 

kruispunt daarin mee op te nemen en het snelheidsregime aldaar te wijzigen. Het opzet is om vrij 

liggende fietspaden te krijgen en ook de voetpaden, het openbare verlichtingsnet en de riolering aan te 

pakken. Er is al een startnota in draft voorbereid. Momenteel is er een discussie met het AWV met 

betrekking tot de snelheid. De gemeente Laakdal geeft prioriteit aan de Veldstraat, gezien haar 

recreatieve rol, en is van mening dat ook de snelheid ter hoogte van de rotonde en de Rozenstraat gerust 

naar 50 km/uur mag. Het gewest wil ook graag een trajectcontrole. Ondertussen wordt in die studie 

gekeken naar de intensiteit en de snelheidsovertredingen.  

Raadslid Paul Mondelaers vraagt of er problemen zijn met onteigeningen. 

Schepen Frank Sels geeft aan dat inderdaad grond verworven moet worden. Een verwerving is altijd 

problematisch, maar het openbaar domein is rond de Nieuwe Baan wel redelijk breed. Daar ligt een VEN-

gebied, wat natuurlijk niet ideaal is voor de aanleg van een fietspad. De agentschappen zijn echter 

bereidwillig om dit door te zetten, want de huidige situatie is zeer gevaarlijk. De schepen geeft aan dat er 

openbaar domein genoeg is om aldaar een vrij liggend, aanliggend, afgescheiden fietspad aan te bieden. 

De schepen weet echter niet of dat fietspad aangelegd kan worden tot in Eindhout. Mogelijk is een 

oversteek noodzakelijk.  

Raadslid Niels Vermeulen vraagt naar de planning. 

Schepen Frank Sels geeft aan dat het AWV heel ambitieus is. Laakdal volgt die ambitie en geeft ook nog 

gas bij. Het is aan de Vlaamse regering om effectief in de meerjarenplanning de budgetten te voorzien. 

Men maakt zich sterk dat dit een prioritair fietspad is. Laakdal wil die kruispunten dan meteen mee 

aanleggen. 

Raadslid Niels Vermeulen is van mening dat ook op korte termijn al iets gedaan kan worden, zoals een 

snelheidsvermindering aan die kruispunten. 

Schepen Frank Sels bevestigt dat de snelheden nu in kaart zijn gebracht en men ziet dat de snelheid aan 

het Beustereind nogal meevalt. Voor de Veldstraat is dat echter niet het geval. Aldaar is de snelheid al 

een keer verlaagd in functie van de doortocht voor Groot-Vorst. Het AWV is hiervan absoluut geen 

voorstander. De schepen hoort nu echter dat de gemeenteraad dit graag wil afdwingen en het college zal 

zich hiervoor hardmaken. Dit heeft een hoge prioriteit, maar het is niet eenvoudig. 

Raadslid Jeroen Helsen wijst op de problemen tijdens de schooluren. Kan op een van de 

oversteekpunten begeleiding worden voorzien voor overstekende kinderen? 



 

Schepen Frank Sels stelt voor dat de burgemeester dit meeneemt in het overleg met de directrice. Dit 
moet op zijn minst een keer bekeken en becijferd worden. Er zijn nu twee gemachtigde opzichters en dan 
is het kwestie van prioriteiten stellen op basis van gebruik van routes. 

 

STEMMING 

Dit agendapunt geeft verder geen aanleiding tot een beslissing. 

 

 

16.01.b Creatief zebrapad. 
 

 
Dit agendapunt wordt niet behandeld. 

 

 

16.01.c Averboodse Baan - Lakstraat. 

Raadslid Willem Vankrunkelsven licht toe dat een buurtbewoner bezorgd is, omdat bij de Averboodse 

Baan de in- en uitrit van de Lakstraat is vernauwd. Soms doen zich daar moeilijke verkeerssituaties voor. 

Is deze bezorgdheid bekend bij de gemeente? Zo ja, wat is een mogelijke oplossing? Mogelijk kan het 

braakliggende stukje grond naast het fietspad en de weg als uitwijkmogelijkheid gebruikt worden. 

Schepen Frank Sels antwoordt dat die opmerking inderdaad is binnengekomen. Dit is al onderzocht door 

het studiebureau en de mobiliteitsdienst. De weg is effectief versmald om het te snel inrijden vanuit de 

Averboodse Baan te beperken. Er zijn daar ook fietssuggestiestroken aangebracht. Bij het ontwerp is ook 

gekeken naar de draaicirkel van voertuigen. Die afdraaibeweging kan op een veilige manier gebeuren. 

Het college wil die situatie graag zo behouden, omdat een verbreding indruist tegen de principes van 

verkeersveiligheid. 

Raadslid Willem Vankrunkelsven gaat hiermee akkoord. Deze situatie is hopelijk veiliger voor de fietsers. 

 

STEMMING 

Dit agendapunt geeft verder geen aanleiding tot een beslissing. 

 

 

16.01.d Verkeersveiligheid in Veerle. 

Raadslid Paul Mondelaers geeft aan dat in de gemeenteraad van juni een enquête is gepresenteerd over 

problemen bij drie schoolomgevingen in Veerle. Aan die enquête hebben veel mensen, circa driehonderd 

gezinnen deelgenomen. Dat is een groot draagvlak. In die enquête zijn veel knelpunten letterlijk in beeld 

gebracht. Interessant was dat veel mensen ook oplossingen en goede aanpassingen hebben aangereikt. 

Het raadslid vraagt of de voorgestelde aanpassingen in het belang van de zwakke weggebruikers 

bekeken worden en eventueel op korte termijn ingang kunnen vinden. Verder is het ook jammer dat er 

geen mobiliteitsraad is. Die bekommernissen zouden dan immers in een mobiliteitsraad besproken 

kunnen worden. 

De burgemeester geeft aan dat de enquête intern is besproken. Er lopen twee trajecten. Het eerste 

traject betreft de ambities van het gemeentebestuur voor het realiseren van fietspaden waarbij 

gewestwegen betrokken zijn. In augustus is een projectstuurgroep samen met verschillende actoren 

gestart, die gaat over de aanleg van fietspaden die de missing links zijn. Dat vergt een grote investering 



 

en daarvoor is groen licht gegeven. Dat betekent zowel een engagement vanuit het AWV, als vanuit het 

gemeentebestuur en andere actoren om daarmee verder te gaan. Die plannen worden nu verder 

uitgewerkt. Een ander traject zijn de flankerende maatregelen die op de gemeentewegen gerealiseerd 

worden en die al dan niet samen met het traject van het AWV of voorafgaand gerealiseerd kunnen 

worden. Deze punten zijn in de commissie openbare werken en mobiliteit geagendeerd. De 

mobiliteitsambtenaar koppelt daaraan een gefundeerd advies, om dat verder op te nemen met het 

schepencollege om de quick wins van de flankerende maatregelen, die ook in de enquête naar voren zijn 

gekomen, al dan niet te kunnen uitvoeren. Het moet immers passen in het geheel. Binnen het college is 

ook de afspraak gemaakt dat een communicatieplan uitgerold moet worden en dat de gemeente in 

overleg zal treden met alle actoren waaronder de scholen. 

Raadslid Paul Mondelaers vraagt of de deelnemers van de enquête spoedig op de hoogte worden 

gesteld van deze plannen. 

De burgemeester antwoordt dat die terugkoppeling al is gegeven. Verder wordt nog een 

communicatieplan uitgerold, zodat de verschillende doelgroepen en actoren mee in de besluitvorming 

opgenomen kunnen worden. Het forum Ondernemen zal hierin bijvoorbeeld ook een belangrijke rol 

spelen. Die tussentijdse terugkoppeling zal op vrij korte termijn gebeuren.  

Raadslid Paul Mondelaers vraagt de stemming aan over zijn voorstel van beslissing. 

De voorzitter deelt mee dat het voorstel is dat de gemeente op korte termijn de noodzakelijke 

aanpassingen invoert, teneinde de veiligheid van de zwakke weggebruikers te vergroten.  

Het voorstel wordt goedgekeurd. 
 

STEMMING 

22 stemmen voor (Van Hove Ils, Gielis Tine, Smets Benny, Sels Frank, Broeckx Gerda, Mensch Jurgen, 

Moons Raf, Williams Anja, Baumans Bart, Nysmans Bob, Jacops Paul, Van Sweevelt Annelies, 

Willemoons Gitte, Helsen Jeroen, Daems Leander, Devoghel Nele, Vermeulen Niels, Mondelaers Paul, 

Laermans Richard, Hoes Stefaan, Van de Weyer Theo, Vankrunkelsven Willem). 

 

17.00.a Werken Buurthuis. 

Raadslid Anja Williams geeft aan dat eind vorig jaar een werkbezoek heeft plaatsgevonden in het 

buurthuis voor de nodige aanpassingen die moeten gebeuren. Daarvan is een samenvatting en een ruwe 

schatting van de kosten gemaakt. Wanneer kunnen deze werken aanvatten? 

De burgemeester stelt dat er inderdaad een oplijsting is gemaakt van de infrastructurele werken en de 
investeringen die nodig zijn. Daarmee is men gericht aan de slag gegaan. Het college geeft bij de 
investeringen in eerste instantie prioriteit aan de her-opwaardering van de keuken. Daarvan is een 
prijsopvraag bij verschillende firma’s gedaan. Na de beslissing welke firma aan bod zal komen, zal men in 
samenspraak met de uitbater en de aannemer een timing opmaken. De aangekondigde werkzaamheden 
krijgen gestaag vorm. Begin volgend jaar zal dit beslag krijgen. 

 

STEMMING 

Dit agendapunt geeft verder geen aanleiding tot een beslissing. 

 

 

 



 

17.00.b Toestand wegdek Verboekt. 

Raadslid Niels Vermeulen deelt mee dat putten zich hebben gevormd op Verboekt. Hoe gaat de 
gemeente dit aanpakken? De winter staat voor de deur en dat brengt ook nog vaak schade aan het 
wegdek met zich mee. Welke straten moeten nog aangepakt worden? Is hiervoor een prioriteitenlijst 
opgesteld? 

De burgemeester legt uit dat in de meerjarenplanning een jaarlijks budget is voorzien voor asfaltering en 
betonwerken. De fasering is gebaseerd op een lijst die is samengesteld door de diensten, waarbij de 
prioriteit wordt bepaald door de gebruiksintensiteit en de toestand van het wegdek. Die prioriteitenlijst 
wordt heel consequent gevolgd. Die straten die aangepakt worden staan ook in het lastenboek. Men zal 
dus moeten nagaan of Verboekt daarin mee kan worden opgenomen. Verder is een bevraging gedaan bij 
de inwoners voor de ingrepen die men langs Verboekt wil doen. Die analyse wordt nu gemaakt. Het plan 
is om die ingrepen qua timing af te stemmen met de asfalteringswerken. Mocht echter sprake zijn van de 
nodige risico’s, zullen de benodigde ingrepen nu al gedaan worden. Dit wordt nagekeken. 

Raadslid Niels Vermeulen vraagt of de prioriteitenlijst aangereikt kan worden. 

De burgemeester zal die lijst doorsturen. 

 

STEMMING 

Dit agendapunt geeft verder geen aanleiding tot een beslissing. 

 

 

17.00.c Capellebeemden. 

Raadslid Willem Vankrunkelsven stelt vast dat veel bouwprojecten vertraging oplopen. Daarnaast worden 
de bouwmaterialen duurder. Aannemers proberen die kosten vaak door te rekenen. De vraag is wat de 
gevolgen zijn voor lopende bouwprojecten, zoals Capellebeemden. 

Schepen Jurgen Mensch vindt dit een terechte zorg. Gelukkig valt Capellebeemden onder de 
bouwprojecten die quasi geen vertraging oplopen. De aannemer heeft vrij goed geanticipeerd op de 
levertijden en heeft ook hier en daar creatief gewerkt met evenwaardige materialen. Verder is de 
gemeente gebonden aan de wet inzake overheidsopdrachten. Die wet voorziet in een 
herzieningsclausule voor werken. Momenteel bedraagt die index 10%. Dit wordt van zeer nabij opgevolgd 
en moet in de meerjarenplanning meegenomen worden. Vanaf het begin tot heden, heeft de gemeente 
Laakdal € 352.000 aan vorderingsstaten gekregen en daarop is een herzieningsbedrag van € 7.600 
betaald. Men ziet dat percentage in de laatste maanden stijgen. 

Raadslid Richard Laermans vraagt of bij de nieuwe zaal in Eindhout vertragingen aan de orde zijn. 
Hij vraagt of het juist is dat er problemen zijn met de ondergrond. Wat zijn de gevolgen daarvan voor de 
draagkracht van het gebouw? Wat is de meerkost daarvan? 

Schepen Jurgen Mensch heeft die cijfers nu niet bij de hand, maar de prijsherzieningsindex is hetzelfde. 

De burgemeester legt uit dat bij de nieuwe zaal in Eindhout vertragingen van werken aan de orde zijn 
omwille van vaststellingen qua ondergrond. Dat heeft men moeten bijsturen. De burgemeester legt uit dat 
eerst nog zaken uitgeklaard moeten worden vooraleer het gemeentebestuur daarop een duidelijk zicht 
krijgt. 

Raadslid Paul Jacops weet dat ook aanbestedingen worden gedaan waarbij het niet mogelijk is om 
prijsstijgingen mee te nemen. Kan de gemeente afdwingen dat er geen prijsherzieningen zijn? 



 

Schepen Jurgen Mensch zal dit nakijken, maar hij is quasi zeker dat dit voor dit type werken niet mogelijk 
is. Het antwoord volgt later. 

 

STEMMING 

Dit agendapunt geeft verder geen aanleiding tot een beslissing. 

 

 

21.01 Goedkeuring reglement projectsubsidie culturele activiteiten. 
 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

In het verleden stond de Cultuurraad Laakdal in voor de verdeling van de projectsubsidies. Na 

goedkeuring van het reglement rond de gemeentelijke fora is het niet meer mogelijk om subsidies te 

verdelen als forum. Daarom worden de projectsubsidies voor culturele activiteiten voorzien in de 

gemeentelijke meerjarenplanning en dient het reglement ter goedkeuring voorgelegd te worden aan de 

Gemeenteraad.  

 

JURIDISCH KADER 

Decreet Lokaal Bestuur 

 

ARGUMENTATIE 

Het reglement werd gebaseerd op het reglement van de Cultuurraad, en werd in overleg met het forum 

Cultuur uitgewerkt. Er werd gezorgd voor afstemming met andere projectsubsidies binnen vrije tijd, om te 

zorgen voor meer uniformiteit met eigen accenten specifiek voor het thema. Het reglement werd 

afgetoetst met de financieel directeur. Het forum Cultuur gaf een positief advies.  

 

FINANCIËLE EN BELEIDSINFORMATIE 

RA000483: € 2000 (jaarlijks) 

 

BESLUIT 

Enig artikel 

De Gemeenteraad verleent goedkeuring aan het reglement projectsubsidie culturele activiteiten.  
 

STEMMING 

19 stemmen voor (Van Hove Ils, Gielis Tine, Smets Benny, Sels Frank, Broeckx Gerda, Mensch Jurgen, 

Moons Raf, Williams Anja, Baumans Bart, Nysmans Bob, Jacops Paul, Van Sweevelt Annelies, 

Willemoons Gitte, Helsen Jeroen, Daems Leander, Devoghel Nele, Vermeulen Niels, Hoes Stefaan, Van 

de Weyer Theo) en 3 onthoudingen (Mondelaers Paul, Laermans Richard, Vankrunkelsven Willem). 

 

 

 

 



 

23.01 Goedkeuring reglement projectsubsidie jongerenprojecten. 
 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

Sinds de oprichting van de gemeentelijke fora worden de projectsubsidies voor culturele activiteiten 

voorzien in de gemeentelijke meerjarenplanning. Gezien we naar meer uniformiteit willen streven binnen 

de sector vrije tijd was dit de kans om de beide reglementen projectsubsidie binnen de vrije tijd op elkaar 

af te stemmen. Er bestond reeds een reglement projectsubsidies voor jeugdprojecten sinds 2002, de 

inhoudelijke voorwaarden werden grotendeels behouden in het nieuwe voorstel van reglement. 

 

JURIDISCH KADER 

Decreet Lokaal Bestuur 

 

ARGUMENTATIE 

Het reglement werd gebaseerd op het reeds bestaande reglement van 2002 en werd in overleg met de 

jeugdraad herwerkt. Er werd gezorgd voor afstemming met andere projectsubsidies binnen vrije tijd, om 

te zorgen voor meer uniformiteit met eigen accenten specifiek voor het thema. Het reglement werd 

afgetoetst met de financieel directeur. De jeugdraad gaf positief advies.  

In bijlage vindt u zowel het reeds bestaande reglement van 2002, alsook het nieuwe reglement terug. De 

inhoudelijke voorwaarden werden grotendeels behouden, maar het reglement werd volledig herschreven. 

 

FINANCIËLE EN BELEIDSINFORMATIE 

RA000490: €2500 

Indien het bedrag niet volledig uitbetaald wordt, wordt het krediet mee opgenomen in de algemene 

werkingssubsidies jeugdverenigingen. 

 

BESLUIT 

Enig artikel 

De Gemeenteraad verleent goedkeuring aan het reglement projectsubsidie jeugdprojecten.  
 

STEMMING 

21 stemmen voor (Van Hove Ils, Gielis Tine, Smets Benny, Sels Frank, Broeckx Gerda, Mensch Jurgen, 

Moons Raf, Williams Anja, Baumans Bart, Nysmans Bob, Jacops Paul, Van Sweevelt Annelies, 

Willemoons Gitte, Helsen Jeroen, Daems Leander, Devoghel Nele, Vermeulen Niels, Laermans Richard, 

Hoes Stefaan, Van de Weyer Theo, Vankrunkelsven Willem) en 1 onthoudingen (Mondelaers Paul). 

 

28.01 Verlenging overeenkomst lokale bronopsporing Agentschap Zorg en Gezondheid. 
 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 



 

De Vlaamse regering keurde op 16 juli 2020 een nieuw besluit goed voor de lokale preventie, 
sensibilisering, quarantaine coaching en bronopsporing. Dit besluit kent een specifieke subsidie toe aan 
de Vlaamse gemeentebesturen ter ondersteuning van optie 1: de lokale bronopsporing van 1 september 
tot en met 15 oktober 2021. Onder de lokale bronopsporing wordt verstaan de complementaire werking 
en inzet in preventie, sensibilisering, quarantaine coaching en aandacht voor kwetsbare personen.  

JURIDISCH KADER 

Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 

Decreet lokaal sociaal beleid van 9 februari 2018 

Eerstelijnsdecreet van 24 april 2019 

Besluit van de Vlaamse regering voor de lokale preventie, sensibilisering, quarantaine coaching en 

bronopsporing ter ondersteuning van de Vlaamse gemeentebesturen. 

 

ARGUMENTATIE 

Gezien ons lokaal bestuur het terreinwerk in optie 1 verder zal opnemen, is het zinvol om ook dat 
engagement te bevestigen aan Vlaanderen en het voorziene addendum, toegevoegd aan dit besluit, 
goed te keuren. 

FINANCIËLE EN BELEIDSINFORMATIE 

Voor wat betreft de verlenging van optie 1 zal voor de periode van 1 september tot en met 15 oktober 

2021 door Vlaanderen een bedrag van 0,125 euro per inwoner worden betaald aan het lokaal bestuur. 

BESLUIT 

Artikel 1 

De gemeenteraad neemt kennis van het besluit van de Vlaamse regering van 16 juli 2021 tot wijziging 

van het besluit van de Vlaamse regering van 7 mei 2021. 

Artikel 2 

De gemeenteraad bevestigt het engagement genomen in de beslissing van 25 mei 2021, verlengt dit van 

1 september tot en met 15 oktober 2021 en keurt het voorliggende addendum bij de reeds eerder 

afgesloten verwerkings-overeenkomst goed. 

 

STEMMING 

19 stemmen voor (Van Hove Ils, Gielis Tine, Smets Benny, Sels Frank, Broeckx Gerda, Mensch Jurgen, 

Moons Raf, Williams Anja, Baumans Bart, Nysmans Bob, Jacops Paul, Van Sweevelt Annelies, 

Willemoons Gitte, Helsen Jeroen, Daems Leander, Devoghel Nele, Vermeulen Niels, Hoes Stefaan, Van 

de Weyer Theo) en 3 onthoudingen (Mondelaers Paul, Laermans Richard, Vankrunkelsven Willem). 

 

28.01.a Doorgeefkastjes of -huisjes. 

 

 
Dit agendapunt wordt niet behandeld. 

 
 

 



 

29.01 Pidpa. Vervanging van een lid in de algemene vergadering. 
 

 
AANLEIDING EN FEITELIJKE CONTEXT 

De gemeente is deelnemer aan de opdrachthoudende vereniging Pidpa. 

 

JURIDISCH KADER 

De statuten van de opdrachthoudende vereniging Pidpa. 

Het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017. 

 

ARGUMENTATIE 

De gemeente Laakdal heeft recht op een vertegenwoordiger in de algemene vergadering. 

Gelet op het ontslag van de heer Felix Vanbel als raadslid, dient er te worden overgegaan tot vervanging. 

Gelet op de voordracht van Ils Van Hove. 

 

BESLUIT 

Artikel 1 

Als gemeentelijke vertegenwoordiger voor alle algemene vergaderingen van Pidpa voor de periode van 
de ganse legislatuur 2019-2024, wordt aangewezen: 

Mevrouw Ils Van Hove met als plaatsvervanger Raf Moons. 

Artikel 2 

Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van dit besluit en zal 
onverwijld een afschrift van deze beslissing bezorgen aan Pidpa, Desguinlei 246 te 2018 Antwerpen.  

 

STEMMING 

Geheime stemming: 
 

⎯ 12 ja-stemmen 

⎯ 1 neen-stem 

⎯ 7 onthoudingen 

 

 

  
INTERPELLATIES 

 

 
 

 

30.00.a Interpellatie: Gemeentelijk onderwijs. 



 

Raadslid Paul Mondelaers is van mening dat de eerste gemeenteraad van het schooljaar een goede 
opportuniteit is om enkele aspecten inzake onderwijs te bekijken. Er wordt veel gesproken over het 
lerarentekort, de aanpak van armoede en de onbetaalde facturen. Kan dit toegelicht worden? Raadslid 
Paul Mondelaers vraagt naar de cijfers van de leerlingenaantallen. In het verleden was immers bij de 
twee gemeentescholen sprake van een vermindering.  

De burgemeester legt uit dat bij de gemeenteschool in Veerle sprake is van een lichte stijging ten 
opzichte van het vorige schooljaar: 3 kleuters en 6 kinderen in de lagere school. In Eindhout is sprake 
van een kleine terugval en dat heeft te maken met de recente geboortecijfers die iets lager zijn dan de 
voorbije jaren. Het gaat om 94 kleuters en 201 lagereschoolkinderen. Voor Veerle zijn dat 62 kleuters en 
162 lagereschoolkinderen. 

Verder geeft de burgemeester aan dat de sollicitatieronde heel vroeg voor de zomervakantie is 
georganiseerd. Er is nu een goede start genomen. De vrees is wel dat bij ziektes verder in het schooljaar, 
dit opgevangen moet worden door het schoolteam met een heroriëntatie van vrije uren. Daarnaast ziet 
men ook vaak dat beide directeuren terug voor de klas gaan staan. Dit is een algemeen probleem 
waaraan men aandacht moet blijven schenken. Dit wordt heel proactief opgepakt in samenspraak met de 
drie directeuren.  

Ten aanzien van de armoede en de onbetaalde facturen geeft de burgemeester aan dat er 
overlegmomenten zijn met financiële diensten en de schooldirecteuren om dat mede op te volgen. 
Daarmee kan de link met de ouders ook vanuit het directeurschap opgevolgd worden, om daar mogelijke 
signalen te kunnen opvangen en mee aan de slag te gaan. Verder zit de burgemeester samen met 
collega Raf Moons per kwartaal samen met de schooldirecties. Dat is een mooi platform waar 
verschillende instanties hun verhaal komen brengen om de kloof tussen de signalen die het schoolteam 
opvangt en de instanties, zoals het OCMW, te kunnen verkleinen. In juni is dit nogmaals benadrukt en in 
het najaar is er een evaluatiemoment. De schooldirecties vangen immers soms signalen op, maar weten 
dan niet goed hoe verder. Vandaar dat vanuit het gemeentebestuur in samenspraak met schepen Raf 
Moons daarop antwoorden zijn gegeven. De burgemeester is van mening dat men goed bezig is. 

Raadslid Paul Jacops voegt toe dat onlangs een enquête is gebeurd in de school in Eindhout bij de 
ouders, waarbij de algemene werking van de school in vraag werd gesteld. De zorgbegeleiding kwam 
daaruit als heel negatief naar voren. Het raadslid vraagt om hieraan aandacht te besteden. Is dit al vanuit 
de directeur naar de gemeente gecommuniceerd? 

De burgemeester antwoordt bevestigend, maar wil hierover niet te veel zeggen. De burgemeester is van 
mening dat een sterke interactie tussen schoolteam en zorgleerkracht aan bod moet komen. Daar is 
misschien nog werk aan de winkel. 

STEMMING 

Dit agendapunt geeft verder geen aanleiding tot een beslissing. 

 

  
MONDELINGE VRAGEN 

 

 
 

 

31.01 Mondelinge vraag (Niels Vermeulen): Fietspad brug Langvoort - moeilijke bocht. 

Raadslid Niels Vermeulen heeft een foto van het fietspad naar de burgemeester gestuurd. Dit is een 
moeilijke en gevaarlijke bocht voor fietsers. 

De burgemeester zal dit aankaarten bij de Vlaamse Waterweg. 



 

 

STEMMING 

Dit agendapunt geeft verder geen aanleiding tot een beslissing. 

 

 

31.02 Mondelinge vraag (Paul Jacops): Afschaffing scholencross. 

Raadslid Paul Jacops meldt dat ook dit jaar de scholencross is afgelast. Vorig jaar was dat ook het geval 
en is een alternatief aangeboden. De scholen konden toen apart iets organiseren. Veel ouders en 
kinderen vinden het jammer dat dit jaar niets wordt georganiseerd, vooral omdat de situatie rondom 
COVID is verbeterd. Waarom is de scholencross afgelast? Mensen begrijpen ook vaak niet de reden 
waarom iets wel of niet wordt afgelast. 

Schepen Benny Smets legt uit dat de scholencross op vraag van de scholen is afgelast. De schepen 
vindt het ook raar en spijtig dat dit niet meer wordt georganiseerd. 

Raadslid Paul Jacops geeft aan dat bij de scholen wordt gezegd dat de gemeente dit heeft gedaan. 

Schepen Benny Smets legt uit dat die communicatie vanuit de directeur van Veerle is gekomen, omdat 
de kinderen hieraan niet zo graag zouden willen meedoen. De schepen is van mening dat het echter juist 
goed is om kinderen iets te verplichten. De gemeente had wel een alternatief op stapel staan. Toen kwam 
echter ook een email van de directeur van de school uit Klein-Vorst die dit jaar ook wilde overslaan. De 
schepen denkt dat de gemeente nu in overleg moet gaan met de scholen. 

 

STEMMING 

Dit agendapunt geeft verder geen aanleiding tot een beslissing. 

 

 

31.03 Mondelinge vraag (Richard Laermans): Hulpverlening aan de Waalse gemeenten. 

Raadslid Richard Laermans wijst op de chaos in Waalse gemeenten vanwege de watersnood. In 
Turnhout werken vier gemeenten samen om duizend Kempense handen daarnaartoe te sturen. Het 
raadslid vindt het storend dat de IOK daarin geen stappen heeft gezet en niet de gemeenten heeft 
gealarmeerd. Elke gemeente, ook Laakdal kan gemakkelijk een of twee personen missen om te helpen 
bij de opbouw. Het raadslid vraagt aan de burgemeester om alsnog een stap te doen naar de IOK toe om 
iets te ondernemen, waarbij verschillende gemeenten kunnen meestappen. 

Schepen Benny Smets meldt dat Laakdal een financiële ondersteuning aan het Rode Kruis heeft 
toegezegd, zodat men steun kan bieden bij de problematiek rondom de klimaatopwarming in Wallonië. 
Het gemeentebestuur van Laakdal moet nog wel over het bedrag beslissen. 

De burgemeester zal die vraag aan IOK stellen. 

 

STEMMING 

Dit agendapunt geeft verder geen aanleiding tot een beslissing. 

 

 

 

 
De voorzitter verklaart de zitting geheven om 22:30 uur. 
 



 

 
 
De algemeen directeur 
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